

1.重要提示 本半年度报告摘要来自半年度报告全文,投资者欲了解详细内容,应当仔细阅读刊载于巨潮资讯网或深圳证券交易所网站等中国证监会指定网站上的半年度报告全文。

Table with 2 columns: Item and Content. Includes company name (沈阳机床), stock exchange (深圳证券交易所), and contact info.

Table with 2 columns: Item and Content. Financial summary for the first half of 2014, including revenue and profit changes.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's internal control system and its effectiveness.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's related parties and relationships.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's equity structure and major shareholders.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's directors and supervisors.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's management and organizational structure.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's business operations and financial performance.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

沈阳机床股份有限公司

证券代码:000410 证券简称:沈阳机床 公告编号:2014-54

2014 半年度报告摘要

截至 2014 年 6 月 30 日,募集资金具体存放情况如下:

Table showing the distribution of funds across various banks and accounts, including bank names, account numbers, and fund amounts.

二、本半年度募集资金的实际使用情况 (一)募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

1.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

2.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

3.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

4.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

5.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

6.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

7.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

8.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

9.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

10.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

11.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

12.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

13.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

14.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

15.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

16.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

17.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

18.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

19.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

20.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

21.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

22.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

23.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

24.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

25.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

26.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

27.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

28.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

29.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

30.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

31.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

32.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

33.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

34.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

35.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

36.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

37.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

38.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

39.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

40.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

41.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

42.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

43.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

44.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

45.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

46.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

47.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

48.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

49.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

50.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

51.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

52.募集资金投资项目(以下简称“募投项目”)涉及的资金总额...

Table with 2 columns: Item and Content. Financial summary for the first half of 2014, including revenue and profit changes.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's internal control system and its effectiveness.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's related parties and relationships.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's equity structure and major shareholders.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's directors and supervisors.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's management and organizational structure.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's business operations and financial performance.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's financial performance and key indicators.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's financial performance and key indicators.

华电国际电力股份有限公司

证券代码:600027 证券简称:华电国际 公告编号:2014-039

2014 半年度报告摘要

中国华电关于相关承诺的说明

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏,并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

中国华电国际电力股份有限公司(以下简称“华电国际”)于2014年8月28日召开第十一届董事会第十二次会议,审议通过了《关于修订公司章程的议案》。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

《章程》是公司的根本大法,是规范公司组织和行为的基本准则,也是规范公司运作、保护投资者合法权益的重要依据。

中福海峡(平潭)发展股份有限公司

证券代码:000592 证券简称:平潭发展 公告编号:2014-073

2014 半年度报告摘要

目,公司上下目标一致,共同努力,经营成果较上年同期大幅提升,为公司2014年下半年继续加快推进公司的快速、平稳发展奠定良好基础。

2014年1-6月,公司实现营业收入386,245,905.63元,相比上年同期基本持平;实现归属于上市公司股东的净利润3,008.76万元,同比增长135.44%。

(1)与上半年财务报告相比,会计政策、会计估计和核算方法发生变化的情况说明

□适用√不适用

公司报告期无会计政策、会计估计和核算方法发生变化的情况。

□适用√不适用

公司报告期无重大会计差错更正需追溯重述的情况说明

□适用√不适用

公司报告期无重大会计差错更正需追溯重述的情况说明

□适用√不适用

公司报告期无重大会计差错更正需追溯重述的情况说明

中福海峡(平潭)发展股份有限公司

证券代码:000592 证券简称:平潭发展 公告编号:2014-072

2014 半年度报告摘要

目,公司上下目标一致,共同努力,经营成果较上年同期大幅提升,为公司2014年下半年继续加快推进公司的快速、平稳发展奠定良好基础。

2014年1-6月,公司实现营业收入386,245,905.63元,相比上年同期基本持平;实现归属于上市公司股东的净利润3,008.76万元,同比增长135.44%。

(1)与上半年财务报告相比,会计政策、会计估计和核算方法发生变化的情况说明

□适用√不适用

公司报告期无会计政策、会计估计和核算方法发生变化的情况。

□适用√不适用

公司报告期无重大会计差错更正需追溯重述的情况说明

□适用√不适用

公司报告期无重大会计差错更正需追溯重述的情况说明

□适用√不适用

公司报告期无重大会计差错更正需追溯重述的情况说明

Table with 2 columns: Item and Content. Financial summary for the first half of 2014, including revenue and profit changes.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's internal control system and its effectiveness.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's related parties and relationships.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's equity structure and major shareholders.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's directors and supervisors.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's management and organizational structure.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's business operations and financial performance.

Table with 2 columns: Item and Content. Financial summary for the first half of 2014, including revenue and profit changes.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's internal control system and its effectiveness.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's related parties and relationships.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's equity structure and major shareholders.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's directors and supervisors.

Table with 2 columns: Item and Content. Details on the company's management and organizational structure.

Table with 2 columns: Item and Content. Information on the company's business operations and financial performance.